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Skatteudvalget

Til:

Dato:

Beskæftigelsesministeren

18. januar 2010

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

SAU alm. del

Spørgsmål 124

Under henvisning til lovgivningen om udbetaling af Den Særlige 

Pensionsordning ønskes følgende oplyst:

- Hvor meget er der i alt (efter afgift til staten) udbetalt til kontohaverne i 

perioden 1. juni 2009 til 31. december 2009?

- Hvor meget er der indbetalt til staten i afgift af de hævede beløb?

- Hvor stort et beløb var der pr. 1. januar 2010 indestående på SP? 

- Hvor stor en del af udbetalingen er sket til anden pensionsordning?

- Om der ministeriet bekendt er foretaget undersøgelser af, hvordan 

udbetalingen af SP er anvendt, f.eks. til opsparing, køb af varige 

forbrugsgoder, ferierejser, køb af bil m.v., og i givet fald hvad resultatet af 

disse eventuelle undersøgelser er?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Klaus Hækkerup (S).

Svaret bedes sendt elektronisk til spørgeren på Klaus.Hækkerup@ft.dk og til 

udvalg@ft.dk.

På udvalgets vegne

Niels Helveg Petersen

formand
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